
Karlstads Bågskytteklubb  

Dagordning årsmöte 2024-02-17 

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

5. Fastställande av föredragningslista. 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 

verksamhets/räkenskapsåret inklusive hantering av utmärkelsen Barbro Lundqvists 

ungdomspris. 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 

verksamhets-/ och räkenskapsåret. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

9. Fastställande av medlemsavgifter för 2026. Styrelsens förslag är att höja 

familjemedlemskapet från1000 kronor till 1200 kronor. 

10. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner: Ingen motion har 

inkommit.  

Styrelsen har en punkt för beslut på årsmötet avseende hur klubbrekord på 

tavelronder ska kunna sättas. Klubbrekord äger klubben mandatet för på vilka 

premisser de sätts. Principerna hittills i listan för ”Alla tiders klubbrekord” har varit att 

ett rekord inte får sättas på klubbtävlingar och korren, men på alla typer av 

distriktstävlingar och nationella tävlingar inklusive cybertävlingar. Sätts rekord i en 

åldersklass där det varit samma förutsättningar som i andra åldersklasser skrivs 

rekordet in även för dessa oavsett vad skytten varit anmäld i för klass. Ett 

skjutresultat som exempelvis en 61åring satt inomhus som är bättre än 

klubbrekorden i såväl 60- klass som i 50-klass och elitklassen räknas som 

klubbrekord i samtliga dessa tre klasser. För yngre skyttar har samma princip gällt. 

Orsaken har varit att skytten faktiskt är den bästa klubbskytten i alla åldersklasser 

med samma förutsättning som skytten kan kvala in till (på nationella tävlingar måste 

man för övrigt anmäla sig i elitklassen för att både tillgodoräkna sig elitresultatet och 

sin egen åldersklass och då bara i sin faktiska åldersklass). I de fall en rond upphör 

eller en åldersklass ändras fryses de gamla rekorden som oslagbara. I vår rekordlista 

gråmarkeras de raderna. Vad gör vi nu när juniorklassernas åldersindelning ändras 

från U16 och U21 till U15, U18 och U21 där i princip förutsättningarna är lika för U15 

som för den gamla klassen U16 och både U18 och U21 har samma förutsättningar 

avseende tavelstorlek och avstånd? Ska en skytt som skjutit ett rekord i U16, men 

dom var unde 15 år när det skedde föras in som klubbrekordhavare i U15? Ska en 

skytt som skjut rekord i U21 när hen varit under 18 år bli rekordinnehavarae i den nya 

klassen U18? 

Frågan för årsmötet är om vi ska föra över klubbrekord som satts under de gamla 

åldersklasserna till de nya om vi vet att ungdomarna som satte rekorden hade åldern 



inne för att klara åldersgränserna i de nya åldersklasserna eller om de nya klasserna 

startar på noll från och med den 1 januari 2025? 

11. Val av: 

a. Föreningens ordförande för en tid av ett år. Gunnar Persson har haft 

uppdraget tills nu. 

b. Föreningens sekreterare för en tid av två år. Anneli Brändén har haft 

uppdraget tills nu. 

c. Föreningens kassör, Ann-Sofie Boström, för en tid av två år valdes 

förra året 

d. Halva antalet (2 av 4 st) övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två 

år. Malin Johansson och Henrik Eriksson har haft uppdragen tills nu. 

Kevin Ward och Daniel Olsén valdes för två år förra året. 

e. En, helst två, ungdomsrepresentanter för en tid av ett år. Har varit 

Mirre Larsson fram tills nu. 

f. En revisor och en ersättare för en tid av ett år (i detta val får inte 

styrelsens ledamöter delta). Har varit Lena Eriksson med Britta Eriksson 

som ersättare fram tills nu. 

g. Två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år varav en utses till 
sammankallande. Har varit Mattias Boström och Jerry Eriksson som haft 
uppdraget fram tills nu med Jerry som sammankallande. 

h. Ombud till möten där föreningen har rätt att vara representerad genom 

ombud 

12. Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5.  

(Beslut i fråga av större ekonomisk eller annan avgörande betydelse för föreningen 

eller medlemmarna får inte fattas om den inte varit med i kallelsen till mötet) 

13. Mötet avslutas 

Efter mötet finns tid för information och frågor. 

SM-Veckan 2026 


